

8 August/Août 2023



# Kiwanis®

THE KIWANIS FOUNDATION OF CANADA  
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

## Kiwanis Club of Dartmouth



On July 10th, the Club held a scholarship Dinner to award Kiwanis Scholarships to five high school graduates this year. The Club greatly appreciated the support of the Kiwanis Foundation of Canada for their support with two of the Scholarships given to Owen Rissesco and Lillian Matthews. The Club was also pleased to award three additional scholarships to Carly Myrer, Abby Shea and Makiah Vincent. The Scholarships were presented by Club President, Leigh Prescott and Scholarship Chair and Past Lieutenant Governor Tim Rissesco. Each student received \$1500 towards their post-secondary studies

Kiwanis Club of

## Club Kiwanis de Dartmouth



Le 10 juillet dernier, le club a organisé du Dîner pour remettre des bourses d'études du Kiwanis à cinq gradués du High School cette année. Le club a grandement apprécié le support de la Fondation canadienne du Kiwanis qui a offert deux des bourses qui ont été remises à Owen Rissesco et à Lillian Matthews. Le club était aussi heureux de remettre trois bourses additionnelles à Carly Myrer, Abby Shea et Makiah Vincent respectivement. Ces bourses d'études ont été présentées par le Président du club, Leigh Prescott, et par le Responsable des bourses d'études et ancien Lieutenant-gouverneur Tim Rissesco. Chaque étudiant a reçu 1 500 \$ pour poursuivre ses études post secondaires

## Courtenay



Kamryn Jespersen was awarded a Matching Scholarship by the Club. Kamryn was a student at Mark R. Isfeld Secondary School in Courtenay. She is taking a gap year and will then enrol in the Undergraduate Arts Program at the University of Victoria focusing on Psychology leading to a career in the Social Sciences. The presentation was made by Thomas Sturge, Vice-President of the Club.

Brian Reid was awarded a Matching Scholarship by the Club. Brian was a student at G.P Vanier Secondary School in Courtenay. He has enrolled in the Bachelor of Motion Picture Arts Degree Program at Capilano University in Vancouver. He says his aspiration will be found in Hollywood. The presentation was made by Elizabeth Karunaratne, President of the Club.

In an email to the Foundation, Brian wrote:

## Club Kiwanis de Courtney



Une bourse d'études appariée a été présentée à Kamryn Jespersen. Kamryn étudiait à la Mark R. Isfeld Secondary School à Courtenay. Elle prend une année sabbatique. L'an prochain, elle s'inscrira à l'Université de Victoria au premier cycle du Programme des Arts avec concentration en Psychologie pour faire carrière en Sciences sociales. Thomas Surge, vice-président du club, en a fait la présentation.

Une bourse d'études appariée a été présentée à Brian Reid. Brian étudiait à la G.P Vanier Secondary School à Courtenay. Il était inscrit au Baccalauréat en Cinématographie à l'Université Capilano à Vancouver. Il dit que son rêve est de se retrouver à Hollywood. Elizabeth Karunaratne, Présidente du club, en a fait la présentation.

Dans un courriel envoyé à la Fondation, Brian a écrit :

“I would like to extend my gratitude to you for the Kiwanis Club of Courtenay Bursary. My name is Brian Reid, and this year I was the chosen recipient for the bursary. I'm eighteen years old and graduated from G.P. Vanier on the 28th of June. I have been accepted to attend Capilano University in the coming year enrolled in the Motion Picture Arts Program. I come from a family composed of a single mother who has a rare disorder that has led to my family requiring a lot of financial aid. The act of choosing me as the recipient of the Kiwanis Club of Courtenay Bursary is life altering, as I will benefit greatly from the aid in order to pursue my dream of becoming a director. I will forever be grateful for this honour.”

## Kiwanis Club of Victoria



We are thrilled to congratulate Isabelle Valliquette as the recipient of the Kiwanis Foundations of Canada and Victoria Scholarship, valued at \$500! Isabelle's commitment to Claremont's Key Club throughout high school, her leadership as Webmaster, and her favorite volunteer activity at the GoodLife Marathon showcased her exceptional skills in communication, problem-solving, and teamwork. We are proud to support Isabelle as she embarks on her academic journey at UVic in the fall. Congratulations, Isabelle, and

“Je voudrais vous exprimer ma reconnaissance pour la bourse d'études du club Kiwanis de Courtenay. Je me nomme Brian Reid, et cette année j'ai été choisi pour recevoir la bourse. J'ai 18 ans et j'ai gradué au G.P. Vanier le 28 juin. J'ai été accepté à l'Université Capilano pour la prochaine année au Programme de cinématographie pour la prochaine année. Je viens d'une famille monoparentale composée d'une mère souffrant d'une maladie rare, ce qui a mené ma famille à requérir de l'aide financière. Le fait de me choisir pour la bourse d'études du club Kiwanis de Courtenay a changé ma vie parce que je profiterai grandement de l'aide pour poursuivre mon rêve de devenir un directeur. Je vous serai toujours reconnaissant pour cet honneur,”

## Club Kiwanis de Victoria



Nous sommes très heureux de féliciter Isabelle Valliquette qui reçoit une bourse d'études appariée de la Fondation canadienne du Kiwanis et du club Kiwanis de Victoria d'une valeur de 500 \$! L'engagement d'Isabelle envers le Club K de Claremont pendant son High School, son leadership comme Webmaster, et son activité bénévole favorite au GoodLife Marathon ont mis en valeur sa compétence exceptionnelle en communications, en solution de problèmes et en travail d'équipe. Nous sommes fiers de supporter Isabelle alors qu'elle entre à l'Université de Victoria

best of luck in your future endeavors!

---

### Kiwanis Club of South Edmonton



On July 16<sup>th</sup>, the Club celebrated its 75<sup>th</sup> anniversary with a Picnic in the Park. As part of the celebrations, they presented a Mel Osborne scholarship to Yoyo Liu.

This scholarship program is designed to support students who demonstrate outstanding academic performance, exemplary character, financial need, active participation in a Kiwanis Leadership Club, and a strong commitment to community service.

Yoyo has consistently excelled in her academic pursuits and has made a remarkable impact through her leadership roles and dedication to service. For three years, she actively contributed to the Old Scona Academic High School Key Club and ultimately served as its President during her senior year. Under her guidance, the Key Club experienced tremendous growth, expanding its membership from 70 to 150 students. Yoyo and her team successfully organized various fundraising initiatives, lending support to organizations such as the Mustard Seed Church. Additionally, she spearheaded volunteer efforts in collaboration with local

à l'automne. Félicitations Isabelle et la meilleure des chances dans tes entreprises futures!

---

### Kiwanis Club de South Edmonton



Le 16 juillet, le club a célébré son 75<sup>e</sup> anniversaire par un piquenique dans le Park. Dans le cadre des célébrations, le club a présenté une bourse d'études Mel Osborne à Yoyo Liu.

Ce programme de bourses est destiné à venir en aide aux étudiants qui démontrent une performance académique exceptionnelle, une personnalité exemplaire, un besoin financier, actif dans un club de leadership du Kiwanis et fortement engagé envers le service à la communauté.

Yoyo a toujours excellé dans sa poursuite académique et elle a eu un impact remarquable par ses rôles de leadership et son engagement à servir. Pendant trois ans, elle a activement contribué au Club K de l'Old Scona Academic High School et ultimement servi comme sa Présidente durant sa dernière année scolaire. Sous sa direction, le Club K a connu une croissance phénoménale, faisant passer le membership de 70 à 150 étudiants. Yoyo et son équipe ont organisé avec succès diverses collectes de fonds et fourni de l'aide aux

elementary schools and organizations such as the Food Bank.

In addition to her involvement within the Key Club, Yoyo held the position of Co-President of the Grad Council, founded the Chinese Cultural Club at her school, and held executive roles in the Model United Nations and Francophone Clubs.

Yoyo has been accepted into the University of Toronto, where she will pursue her studies in Computer Science beginning this fall.

organisations comme la Mustard Seed Church. De plus, elle a été à l'origine d'efforts bénévoles en collaboration avec les écoles élémentaires et des organismes comme la Banque alimentaire.

En plus de son implication avec le Club K, Yoyo a occupé le poste de Co Présidente du Grad Council, fondé le Chinese Cultural Club à son école, et a occupé des fonctions exécutives dans les clubs Model United Nations et Francophone.

Yoyo a été acceptée à l'Université de Toronto où elle poursuivra ses études en sciences informatiques dès l'automne.

---

## Kids Need Kiwanis Les Enfants ont Besoin de Kiwanis

---

[519-304-3638] [[office@kfcdn.org](mailto:office@kfcdn.org)] [[www.kfcdn.org](http://www.kfcdn.org)]

Kiwanis Foundation of Canada | PO Box 5034, Brantford, N3T 6J7 Canada

[Unsubscribe newsletter@kfcdn.org](mailto:Unsubscribe%20newsletter@kfcdn.org)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by [newsletter@kfcdn.org](mailto:newsletter@kfcdn.org) powered by



Try email marketing for free today!